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Menn om møje 
 

Emmaus Bedehus va stappa 
me folk som blei tatt vel imot 

av ”ein gjeng mannfolk så 
gjorde møje forsjelligt”. Der-

av og navne ”Menn om 
møje”. 

 
Programmet va alt fra hom-

mar te kanari. De veksla myl-
lå sang, sketsjar og mer alvor-
lige tema. Alt godt sydd sam-
men av Tor Øyvind som leda 

kvelden. 

I n t i m t  o g  k o s e l i g  p å  h ø s t w e e k e n d  

V e l l y k k a  i n n s a m l i n g s a r r a n g e m e n t  

Der kom folk i alle alders-
grupper, og salge av mad i 

pausen ga heile 10.000 kr til 
Misjonsprosjekte.  

 
Tor Øvind og Torolf Nordbø 
va dei store initiativ-takerane 

for kvelden. 
 

Torolf underholdt me ett par 
trallar som Han Innante og 
fekk reklamert litt for den 

nye CD’en sin. 
 

Se side 4 

På weekend 
for fysste gong 

 
Marie har tatt ein 

liden prat me 
någen av årets 

8.klassingar 
 

Se side 7 

Ein gutt 
 

Kåre ser på 
kjønnsfordelingen 

blant de aller 
yngste i ung-

domslage. 
 

Se side 8 
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Me prøve oss med et nytt nommer av 
aviså vår. Tiå går jyseligt fort denne 
hausten, så me får kje gitt ud så 
mången aviser så me vil. Det e kje godt 
å sei om det bler bere te våren, men det 
kjeme iallefall ikkje te å ble verre! 
 
Redaksjonen av aviså e blitt utvida med 
to frilans-journalistar, Kjell Morten 
Eggebø og Anders Trahaug. Dei lot seg 
ikkje øvetala te å ble faste medlemmer 
i redaksjonen, men eg tenke at di kom-
me luskande når me ska ha julabord 
kjenne eg dei rett. Dei har kje bidratt så 
veldigt i denne aviså, men frå og med 
neste nommer håbe me at me har fått di 
i sving. 
 
Den som legge ner mest arbeid e nok 
uden tvil Henning og hans medhjelpe-
rar på layout-fronten. Dokke ser nok at 
aviså har fått et kraftigt ansiktsløft den-
ne gongen, og dette e det Henning som 
e arkitekten bag. Ein flinke kar så for-
tjene skrøyd. 
 
Eg va på weekend for et par helger si. 
Og då opplevde eg någe så eg vel ikkje 
hadde trudd sko komma te å skje: Eg 
va eldst på heile turen. Det va ein litt 
skremmande opplevelse, for det har 
liksom vore Lars (Rørtveit) sin jobb å 
var den gamle sure maen så krevde ro 
om nåttå og ordna forhold onna måltiå. 
Eg har kont hatt ein fri rolle som klovn 
og ablegøye-makar uden å tenka for 
møje på at alderen kreve et visst an-
svar. Nå va det min tur te å legga meg 
tidligt og reagera på skjeve-hiving i 
matsalen. Og på månge mådar så va de 
ikkje så gale så eg hadde trudd. Heldig-
vis oppføre ungdomlags-gjengen seg 
skjebeligt når di e på tur.  
 
Før eg reiste på weekenden va eg gans-
ke sikker på at det va min siste haust-
weekend. Men når søndagen kom og eg 
sko oppsummera helgå, så blei vel 
konklusjonen at der e ein viss sjanse 
for at eg stille i Suldal neste år og..... 

I dag har eg både positive og negative 
ting å komma med. 
 
Fysst av alt vil eg takka alle som va 
med på innsamlingsaksjonen i okto-
ber!! Kjembra innsats folkens!! 
Åsså må eg få sei at eg e stolte øve re-
sultate itte lynbasaren!! 15.769kr! Ka-
non bra, spør du meg. E meir enn ka de 
fekk inn i fjor det! 
Der må eg både få takka dei som ga 
penger og dei som stilte opp t akjson! 
Utruligt bra!  
Så nå får me bare håba at me klare å 
samla ein dugnadsgjeng så fort som 
mulig, slik at me får komt i gong med 
oppussingå av kjøkkenet! For at det 
trengs, e der ingen tvil om! 
 
Te dokk som kje va med på weekend: 
dokk gjor ein stor tabbe med å kje ver 
med!! Gjekk glipp av møje bra der 
alså! Trur eg med sikkerthet kan sei at 
alle koste seg åg va fornødde med hel-
gå! Har kje hørrt aent eg jaffal… 
Eirik holdt tankevekkane talar åg ska 
ha stor takk for jobben han gjore!! 
 
Sånn ellers så håbe eg kje folk tar det 
altfor tungt at me avlyste kinokvelden, 
men me hadde desverres kje store valg-

Har du någen gong tenkt øve ka 
ti Jesus kjeme igjen? Vanligvis så 
går eg rondt å tenke at det nær-
me seg, men at det ligavel e ei 
stonn te.  
 
Har det någen gong slått deg at 
an kanskje kjeme i mårå? 
I mårå ja! 

Javel seie du, der e vel ein god del ting 
så ska skje ennå før an kjeme.  
Men du har ingen garanti for at an ikkje 
kjeme imårå, har du vel? 
Kanskje ein litt skremmande tanke, 
både du og eg tenke at der e så møje 
me sko ha gjort før den tid. Der e fort-
satt ein del av vennene våre så ikkje e 
kristne, me har ennå ikkje fått sagt unn-
skyld for ein del dårlige ting me har 

mulighetane… Håbe dokk har forståel-
se for at kanskje kje alle arrangementå 
blir gjennomførte! 
Det nerme seg desember, åg program-
met for måneden ser veldig bra ut, så 
eg håbe mången vil komma på det som 
skjer då! 
Planleggingå av nyttårsfesten e åg i 
gong. Konne du tenkt deg å hjolpe te 
med någe, så e det bare te å ta kontakt 
med Kristoffer! Enten du vil ver med å 
ordna te det tekniska, laga mat, servera, 
pynt, ha underholdning eller du rett åg 
slett har lyst å laga ei kaga. Me seie kje 
nei takk te litt ekstra assistanse! 
 
Så t det litt negativa…Har ein liden 
ting som eg e litt frustrerte åg ein smule 
leie av…Nemligt mobilar! På samtlige 
møter åg bønnestunder, sitter der någen 
å trykke, eller så blir møtet/ samlingå 
avbrøden av ein mobil som ringe. 
Dette e forstyrrane for alle andre i sa-
len, åg kje minst den som står framme 
åg seie någe!   
Det burde kje vore så vanskelig å skrua 
mobilen av , og legga an vekk for ei litå 
stund! Verden stoppe kje opp av den 
gronn! 
Så eg ber om forståelse og respekt for 
detta, åg syns det e glimrane om alle 
skrur av mobilen neste gong, jaffal 
skrur av lyden om kje aent 
 
Då hadde eg kje meir å føya te, så eg 
takke for meg! 

M a r i a n n e  
S i t t  h j ø r n a  

A n d a k t  
T r y g v e  S p a n n e  

K å r e  
L e d a r  
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Hadde i groen ikkje så lyst te å gå 
på denne såkalte cafeen. For å sei 
de rett ud så hørrtes de kjedeligt 
ud. Å så va de i tillegg på Bethel. 
Lige ikkje Bethel! Vett ikkje heilt 
koffer eg mislige dette stygga be-
dehuse, men nok om d. 
 
Eg kom litt før tiå så eg fekk me meg 
øvingå te Gøril og Linn. Di sko synga 
seinare på kvelden. Gøril va eindel ner-
vøse for at dette sko gå drid siden di 
ikkje hadde øvd så altfor møje. Men de 
veldigt greit! 
 
Den fysste halltimen satt me ronnt små-
bord å drakk kaffi å åd eplekaga. Serina 
å Kristin syntes forresten at denne kagå 
va svert go. Di åd minst fem stykker 
kvar. 
Så va d tale på gang. Kan desverre ik-
kje fortella så møje om innholdet. Datt 
fullstendigt ud. 
Einaste eg huska fra den talen va någe 
om ein brune saus å någen sauer. Men 
som min gamle far seie, me kan ikkje 
få me oss alt her i live. 

N L M  c a f e  
5 .  o k t o b e r  

Tekst: Dorrit Vignes Itte at festen va slutt stakk me opp te 
Stikk Innom. Der fekk me alle klarhed i 
at Bibelen ikkje e kvinnediskriminera-
nes sjøl om me må underretta oss man-
nen vår, å holla kjeft i forsamlingar. 
Takk for go innsats her Kristoffer! 
 
Någen synes sikkert at d e egoistisk å 
litt teit å setta inn et bilde av seg sjøl i 
aviså. E vel nesten enige i de, men de 
har seg sånn at eg ALDI komme i den-
ne navla aviså. 
Inntil nu.. 

Tannlegens drøm: Fem stykker eplekaga, 
men plettfrie tenner. 

 

PR-kåt?: Dorrit insisterte på å bli avbilda i aviså. I bakgrunnen: Bethel 

gjort, sko absolutt sitt ein foballkamp te 
før den ti, også vidare også vidare..... 
På den andra siå så e det ein ganske 
fine ting å tenka p at då ska me endeligt 
få møda Jesus ansikt te ansikt. Det e 
heilt greitt at me har snakt med an inni-
mydlå, kanskje har me te og med fått 
klare svar ifå an. Men d blir någe aent å 
sjå an på skikkeligt! 
Ein aen ting e kor an kjeme te når an 
kjeme. Kjeme an tebage te Israel ? Og 
kor lenge ska an ver der før an kjeme te 
oss? Eller velge an heller å møda opp i 
London ? Kanskje an kjeme på adle 
plasser på ein gong, Gud e jo tross alt 
allmektige! Viss an  for eksempel kje-
me te Nordpolen så vil det jo på ein 
måde ver likt for adle, i og med at der 
ikkje e så månge fastbuande der. Vil 
det i såfall ver sånn at det fussta me ser 
av an vil ver på  nyhedene i fjernsy-
net ? 
Eg tenke av og te: Enn om eg e på feil 
plass når an kjeme. Ein plass der dei 
ikkje har TV for eksempel. Vil eg då på 
någen måde merka det på kroppen at 
Jesus e kommen? Enn om an kjeme te 
Finnøy og eg ,som ein del av dokke 
andre, ikkje bur heima, men for eksem-
pel e i Nord-Norge kor der e kaldt og 
mørkt. Må eg då venta te eg får ein 
tekstmelding frå någen av dokke så net-
topp har troffe an ? Eller vil eg konna 
sjå det på himmelen her nord at an e 
kommen. Sist gong va der jo ei stjerna 
så lyste! Ka vil det ver denne gongen ? 
Vil an huska på å ta meg/deg med ? Ka 
ti ska eg rekna med at an e her? 
I Matteus 24,42-44 står det: 
 ”Så vak då! For de veit ikkje kva dag 
Herren dykkar kjem. Men det skal de 
vita: Dersom husbonden visste kva tid 
på natta tjuven kom, så vakte han og lèt 
han ikkje bryta seg inn i huset. Ver di-
for budde, de òg! For Menneskesonen 
kjem i ein time de ikkje ventar det.” 
Og i Matteus 25,13: 
”Så vak då, for de kjenner ikkje dagen 
eller timen.” 
Uansett ka ti Jesus kjeme igjen så e me 
nærmare den dagen for kvart sekund så 
går ! Hjelp då kvar andre te å vaka, slig 
at adle e heilt klare te den store dagen! 
Å sørg for at du har fått vist vennene 
dine kor utruligt herligt det e å få venta 
på at Jesus kjeme igjen! 
Og viss du e i tvil om Jesus vil huska 
på deg når an kjeme tebage har an sagt: 
”Og når eg har gått bort og stelt til ein 
stad til dykk, kjem eg att og tek dykk til 
meg, så de skal vera der eg 
er.” (Johs.14,). 
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Emmaus bedehus var stappfollt 
av folk då me ankom salen. Dato-
en va 19 oktober, å klokkå sånn 
cirka ronnt 8, når me sakte, men 
sikkkert, trengde oss fram ijønå å 
fekk lirka oss ner på fysste rad. 
 
Sang å musikk sko prega resten av 
kvelden. Tor Øyvind Skeiseid guida 
oss ijønå programme, men blei ofta 
avbrøden av ein lespande og heller lide 
attraktive ungkar, så blei spelt av Leif 
Arild Steen. Han kom stadigt med ufor-
ståelige innspel, så fekk publikums ma-
gemusklar i gang. 
 
Bandet for øvrigt, besto av Torolf 
Nordbø, Asbjørn Sivertsen og Geir 
Nordmark. De klang vakkert då disse 
tri musikantane spelte opp. Reportuaret 
va i hovudsag kristne sangar, men di 
spelte òg blues og viser. Mongen av 
sangane hadde di lagt sjøl, men di tog 
òg med gamle og kjente sangar. Alle di 
tri karane spelte gitar, mens Torolf  og 
Geir i tillegg spelte monnspel av å te. 
Mellom sangane fortalte di ein liden 
historie om sangen di sko synga, eller 
om andre opplevelsar. 

M e n n  o m  m ø j e  
1 9 .  o k t o b e r  

Tekst: Gøril Bleie & Camilla Mjølsnes I fysste del av kvellen, intervjua Skei-
seiden Torolf om kristenlivet hans. 
Dette var ein artig variant å fortelle 
guds ord på. De blei for de messta 
songe sangar i første del.   
 
I pausen blei de anledning te å kjøba 
smørbrød og andre gosager. Dette til-
budet va det mongen så benytta seg av. 
Ryktå ska ha det te at det va svert så 
goe mad!  
 
Itte pausen fekk me besøg av ”han in-
nante.” Han tog ett par trallar, å rekla-
merte litt for den nye CD`n sin, ”Han 
innante i Søren”. Ingen konne la værr å 
flira oppgitt då han fortellte om de ge-
niala miljøtiltage sitt. Han hadde bjunnt 
å allti broga papirpåsar, si de ikkje for-
urense så møje. Men probleme me pa-
pirpåsar e at di revne så fort, derfor 
måtte han ha ein plast påse inni… Lyk-
ke te me miljøtiltagå dine, Brakk-
vald..:)  
 
Me tog ein telefon te ann Tor Øyvind 
for å hørra kossen forberedelsande had-
de vore å litt sånn:  
 
Me fyrte laus me vårt fyrsta godt plan-
lagte spørsmål: Koss kom dåkken på å 

laga kvelden ”Menn om møje”? Me 
fekk hørra at det heila starta me at idè-
magerane te dette prosjekte, Tøsen sjøl, 
å Torolf fant ud at di ville jer någe for 
ungdomslage. Di to har gått der lenge 
sjøl, i farne tier, å syns de va på tide å 
finna på någe lurt. Når me i tilegg kan 
samla inn penger te misjonsprosjektet e 
det kjempe flott! 
 
Tøsen fortelle videre at någen trudde at 
det sko gå isame duren så ”Menn in 
mission”, men d hadde visst ingen sa-
menheng. Denne kvelden sko var ny og 
utradisjonell. Di ville prøva å gjer någe 
nytt rett og slett.  

Husband: Asbjørn Sivertsen, Torolf Nordbø og Geir Nordmark sørgte for at d ikkje va mangel på musikalske innslag denne kvelden 

Sjefs ungkar: Brakkvald Tolvstøkkje 
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De va nok arbeid å jer, de e jo allti vik-
tig å planlegga litt. Møje sko klaffa. De 
e mången personar så står bag denne 
kvelden. Mad og lyd kreve og møje 
arbeid. Torolf har opptrådt me både 
Geir og Asbjørn før, men alle tri har 
allri opptredt i lag før, så dette krevde 
naturlig nok ein del øving. 
 
Då me sporte om gronnen te tittelen på 
kvelden, fekk me veda at det rett å slett 
va fordi di va ein gjeng mannfolk så 
jore møje forsjelligt. Programmet va alt 
fra hommar te kanari. De veksla myllå 
sang, sketsjar og mer alvorlige tema. 
 
Inntektene på ca 10 000 kroner, jekk 
rett te misjonsprosjekte:) Flott!! 
 
Me to skibentane va enige i at dette va 
ein svert så velykka kveld. Folk koste 
seg og hadde det kjekt. Det kom masse 
folk i alle aldersgrupper. Fra bestemød-
re te smårollingar. De varierta pro-
gramme gjor kvelden spennande. Tø-
sen sjøl va og svert fornødde me kvel-
den. 

K o n k u r r a n s e  

F i n n  6 3  f e i l  

P r e m i e :  e i n  k l e m  f r å  r e d a k t ø r e n  
 

S e n d  s v a r  t i l  i u l a g e @ h o t m a i l . c o m  Latterlig ungkar: Leif Arild Steen me ten-
nene på tørk og litt trange jakke lokka lett 
fram latteren i salen 



Eg huske godt min fysste Stikk 
Innom-fest. Når eg kom inn i stå-
vå i mine vanlige lordagskveld-
kler, såg mor mi domt på meg og 
sa: ”Har du tenkt å gå slig?”. Eg 
forsto ikkje spørsmålet. Eg hadde 
jo på meg heilt vanlige kler synst 
eg. Men mor konne fortella: 
 
Når hu va onge å gjekk på Stikk Inn-
om-fest så va der stil øve det. Ingen 
stilte i vanlige kler. Og så vidt hu husk-
te (det va jo kje så lenge si hu hadde 
slutta å gå på Stikk Innom sa hu), så va 
det ennå slig at på Stikk Innom-fest 
stilte guttane i dress og jentene i skjørt 
eller kjole. Så her va der ingen bønn. 
Der måtte skiftas.  
 
Nå va kje eg så gla i å gå i dress på den 
tiå, så dette va eg stort skudd for bauen. 
Eg måtte skifta ud den rosa, lilla og 
kvide genseren , dongerien og sei-
lerskonå med svarte dress og spisse 
lakksko. Tor Øyvind hadde lert meg at 
sånne sko hette homojagerar, någe så 
eg ikkje forstår den dag i dag. Uansett, 
te Lauvsnes for eg avgårde, sannsynlig-
vis i den gamle grøne Volvoen te fami-
len Skeiseid.  
 
Eg va den einaste så hadde dress. Den 
einaste. Og der va møje folk. Og ikkje 
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S t i k k  I n n o m - f e s t  
2 6 .  o k t o b e r  

Tekst: Kåre Vignes minst møje jenter. Me ska ikkje sjå 
vekk frå at denne festen e ein medvir-
kande årsag te at eg ikkje har blitt gifte. 
For eg va kveldens store vinnar på un-
derholdningsfronten. Den ufrivillige 
vel å merka. Det va kje de at folk lo 
åbenlyst, men der blei fnist ein god del 
bag ryggen min den kvelden, de kan 
der kje ver tvil om. For på Stikk Inn-
om-fest va de kje dress så sko ver an-
trekket. Å nei. Det va rosa, lilla og kvi-
de genser, dongeri og seilersko. 
 
Dette va i nitten åttiåtta. Så lenge si at  
dei fleste av dei så begynte i ung-
domslaget i haust ikkje va i nærheden 
av å motta sin fysste næring gjønå nav-
lastrengen ein gong.  
 
Ting har forsåvid ikkje forandra seg så 
møje si den tid når det gjelde Stikk Inn-
om-festar. Någen e kjempebra, någen e 
middels, og någen gonger går der ein 
del ting gale. Slig har det alltid vore, og 
det kjeme sannsynligvis alltid te å var 
slig. 
 
De va ein veldigt god ide om å la Stikk 
Innom-festen i haust var ein slags TV-
kveld, og de va stiligt når me blei ønskt 
velkommen av hallo-dama Jan Terje 
som sendte frå studio i biljard-rommet. 
Men problemet va at programtilbudet 

va relativt labert. Spillefilmen denne 
kvelden va reprise av den legendarisk 
store Fjosfilmen frå någer år tebage der 
Kjetil Ingebrethsen og Tommen Joa-
kimsen innehar hovedrollene. Filmen 
handle om ein ung mann sin kamp for å 
oppnå kravå som bler stilt for å konna 
ble med i Avløysarlaget. Dette va i og 
for seg ok, all den tid dei fleste av pub-
likum va så unge at dei ikkje hadde fått 
med seg dette episke mesterverket før. 
Men nå va kassetten så sleden at kvali-
teten va på et lavmål. Det va vanskeligt 
å få med seg handlingå, og ikkje minst 
va det vanskeligt å få med fargenyan-
sar. Någe som ikkje e uvesentligt når 
det e snakk om å spreia hevd. På folk. 
Men men.  
 
Det andra progaminnslaget forbigår me 
i stillhet, både kvalitets- og innholds-
messigt. Me skrive de på kontoen for  
”unge og uerfarne”, og rekne med at 
folk lere av sine feil. De e eg sikker på 
at dei gjer. Ein i utganspunktet stilige 
ide blei ødelagt både av teknikk og av 
någe uheldige språkbrug. Nok om det.  
 
Maden va sjølsagt typisk TV-mad, 
Grandiosa og sånn. Og der va møje 
folk, spesielt åttendeklassingar. Glede-
ligt. Eirik Kongsvik varmte opp te 
weekenden med å ha andakt. 

TV-fjes: Hallo-damå Jan Terje Vignes og den kommande vêrdamå (?) Anette Helle Broen 
Pizza pizza: Grandiosa falt i smag blant de 
fleste og gjorde tv-kvelden komplett 



Denne hausten reiste ein ny gjeng 
med 8. klassingar opp til Suldal, 
på weekend for fysste gong! 
 
Det var ein heil gjeng med fysstereisan-
de jenter som reiste opp, med godt hu-
mør. Guttane var altfor pysete, forklar-
te dei, då eg spurte koffor ingen av gut-
tane va me. Men jentene koste seg uten 
gutar, sjøl om de blei ein del mobilkon-
takt me øynå udøve helgå…  
 
Den fyste kvellen, forsvant plutselig 
alle 8.klassingane. Kor blei di av?, det 
lurte mange på. De viste seg at alle 
hadde gjømt seg inn på et rom for å 
sova. Der sko dei lada opp te neste nått. 
I vertfall va dei i stor aktivitet neste 
dag, i gymsalen. Om kvelden va dei og 
me, å og udøve nåttå. 
 
Va detta kjekt, me weekend?, spurte eg 
dei på sundagen. ”Ja, kjempekjekt! 
Guttane har gått glipp av noge altså!” 
Synd for dei, seie eg…  
 
8. klassingane har altså hatt det kjekt 
og kult på weekend, å de e jo lovande. 
Dei e ein sterke gjeng i år! Minusen me 
dei e bare at dei e håplause å ta bilder 
av! Dei tege hendene framføre ansiktet 
konstant… 
 
Jaja, te neste gong får me vel kanskje 
bare håba at eit par guttar bler me, te 
Stavtjørn vertfall!  
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H ø s t  w e e k e n d  
1 . - 3 .  n o v e m b e r  

Tekst: Marie Lunde 



mången finnøybuar hykke seg ihob på 
permanent basis. 
 
Kor vil an hen med dette, lure dokke 
sikkert på nå. Jo de ska eg sei dokke. 
Eg vil få komma med ein liden sjokke-
rande opplysning: 
 
På haustweekenden va der ein hau me 
jenter frå ungdomsskulen med. Og ein 
gutt. Ein einaste gutt frå heile ung-
domsskulen. Ka e det så skjer?  
 
E dokke gått frå sans å samling guttar?  
 
E de bare X-box, PS2 å snowboard så 
står i håve på dokke? Her må der skjer-
ping te.  
 
Og dokke så lese dette så e foreldre te 
guttar i ungdomsskulen må ta faresig-
nalene på alvor; her bler det dårligt 
med barnebarn viss ikkje trenden snur, 

Dette her e skreve litt i frustra-
sjon, og litt i veiledningsøyemed. 
 
Ungdomslaget har i adle år vore ein 
viktige møteplass for guttar og jenter. 
Det e min påstand at ungdomslaget på 
Finnøy aldri har vore ein utprega sjek-
ke-plass der forelskelses-problematikk 
og intriger har fått spela hovedrollå, 
men det seie seg sjøl at der e någen så 
har fonne kvarandre der ude på Lauv-
nes. Frå mi tid kan eg nevna i fleng 
Jørn Magne Flesjå og Randi Vatnaland, 
Lars Rørtveit og Anita Ildstad, Leif 
Jakob Flesjå og Silje Vignes, Trygve 
Spanne og Svanhild Eggebø....... Listå 
e endå lenger enn som så. Men mången 
har og vandra ut av øynå for å finna seg 
ein livsledsagar. Og de e bra at någen 
gjer det, men det e og ein store fordel at 

Tekst: Kåre Vignes 
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Guttar ,  dokke må våkna! !  

Navn: Åse Stang 
 
Alder: 
22 år 
 
Sivil status: 
Ugift hjelpe-
pleiar 
 
Bosted: 
Finnøy, 
foreløbigt 
 
 
Ka syns du om Ungdomslage? 
De e veldigt bra! 
 
E dårr någe så i d heila tatt konne 
vore bedre? 
Tja, de e jo allti någe så konne vore  
bedre.. 
 
Kaffor går du på Stikk Innom? 
For å komma ud blant venner, for å 
delta i ett arbeid så eg syns e viktig. 
Åsså e de veldig kjekt! 
 
Har du gått lenge? 
Si sjuande klasse, de va vel i 93 elle 
någe sånt. Neste år feire eg 10års juni-
leum!! 
 
Har du vore på mången weekendar? 
Ja, eg vil sei d. Øve hallparten, jaffal. 
 
Kommme du t å fortsetta i Ung-
domslage? 
De e spørs kor eg bler buane.. 

M i n i P o r t r e t t e t  
Tekst og Foto: Camilla Mjølsnes 

og snur fort. Eller dokke risikere å få 
ein hau me pene gotter fra Egenes te 
svigersønner. Eller ennå verre; Jørpe-
land (ikkje liga pene vel å merka). Og 
det vil dokke vel ikkje?  
 
Så riv ud kontakten av fjernsyn, 
DVD og spelestasjonar av ulik type 
og få guttane dokkar ud på tur neste 
gong ungdomslaget arrangere week-
end!! 

 

SKITTEN MELK? 
SKAFF DEG TANKVASKER 

GRATIS! * 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Innebygget doserer for vaskemiddel 

2 skyllinger og 1 etterskylling 
Programerbar PLS-styring 

Leveres ferdig montert 
Produsert på Finnøy 

 

Ring Steinar på tlf 916 99 505 
eller se www.finnserv.no 

 
* Du betaler kun kr 10.000,- og får utrolige 10.000,- kr i tilskudd fra Tine Meierier Sør 


